

Title (en)

Device for assembling a washbasin or such a sanitary article in front of a wall.

Title (de)

Anordnung für die Vorwandmontage eines Waschtisches oder eines ähnlichen Sanitärartikels.

Title (fr)

Disposition pour le montage d'un lavabo ou article sanitaire similaire devant une paroi.

Publication

**EP 0408500 A2 19910116 (DE)**

Application

**EP 90810503 A 19900705**

Priority

CH 262389 A 19890713

Abstract (en)

The device has a cross-piece (3) which is to be arranged horizontally and which is fixed at its ends to vertical side-supports (1). Underneath the cross-piece (3), a fitting plate (5) is likewise fixed to the side-supports (1) so as to be vertically and laterally adjustable. Two parallel fixing bolts (4) are fastened to the cross-piece (3) so as to be adjustable and preferably lockable. The device is provided for the universal assembling of various types of washbasin and similar sanitary articles. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Anordnung besitzt eine horizontal anzuordnende Traverse (3), die an ihren Enden an vertikalen Seitenstützen (1) befestigt ist. Unterhalb der Traverse (3) ist ebenfalls an den Seitenstützen (1) eine Armaturenplatte (5) höhen- und seitenverstellbar befestigt. Zwei parallele Befestigungsbolzen (4) sind verstellbar und vorzugsweise rastbar an der Traverse (3) fixiert. Die Anordnung ist für die universelle Montage verschiedener Waschtischtypen und ähnlicher Sanitärartikel vorgesehen.

IPC 1-7

**E03C 1/01**

IPC 8 full level

**E03C 1/322** (2006.01); **E03D 11/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03C 1/322** (2013.01); **E03D 11/143** (2013.01); **E03C 2001/028** (2013.01)

Cited by

AT1193U1; CN102174834A; EP0504976A1; DE19527657A1; WO2021116012A1; EP3569777A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0408500 A2 19910116**; **EP 0408500 A3 19910327**; **EP 0408500 B1 19941102**; AT E113682 T1 19941115; DE 59007607 D1 19941208; DE 8914496 U1 19900125; ES 2066185 T3 19950301; PT 94671 A 19910320

DOCDB simple family (application)

**EP 90810503 A 19900705**; AT 90810503 T 19900705; DE 59007607 T 19900705; DE 8914496 U 19891208; ES 90810503 T 19900705; PT 9467190 A 19900711